
Опитування випускників  

151. Автоматизація та комп’ютерно-інтегровані технології 

1. Як ти обирав/обирала спеціальність для вступу? Можна додати і про 

вибір університету, якщо цей вибір не випадковий โ

Передусім, я ніколи не хотів бути гуманітарієм. Через це, у старшій школі, я 

зрозумів, що усі свої сили треба покладати у вивчення точних наук. 

Тому спеціальність для вступу обирав згідно з предметами, які склав на ЗНО, та 

маленькою мрією стати інженером. Рішення про вступ до КНУБА було сформовано на 

підставі того, що це університет з відомим ім’ям у сфері будівництва, який випускає 

висококваліфікованих спеціалістів. А також, тому що він знаходиться найближче до 

мого житла. 

2. Чи було розуміння від початку навчання, що автоматизація це твоє? 

Відверто кажучи, питання про те, чи автоматизація – це моє, мене переслідувало 

майже все моє навчання, аж до 4 курсу. Згодом мені пощастило потрапити на цікаву 

профільну виробничу практику, де я особисто дізнався про усі тонкощі та красу 

автоматизації. І вже після цього я і зрозумів, що мій шлях навчання був обраний 

правильно.  

3. Що цікавого, яскравого, ти пам’ятаєш з часу навчання? 

Через стільки часу вже важко виділити, якій із спогадів є найяскравішим.  

Одне з перших, що згадується – це складання екзаменів та заліків з 8 ранку до 10 

вечора. Але можу зазначити, що він пройшов успішно.  

Та й взагалі, студентські роки були дуже насиченими та цікавими. Але мабуть, 

для дотримання цензури, я не буду їх описувати. 

4. Чи цікаво було навчатись, які курси особливо запам’ятались? 

В цілому навчання було цікаве, за винятком деяких предметів (гуманітарних). 

Найбільше запам’яталась, напевно, фізика, яку викладав відомий в університеті 

викладач, той, чиє ім’я неможна згадувати просто так. Гарні були часи… 

5. Як ти знайшов/знайшла першу роботу? Чи важко було адаптуватись? 

Як я вже відповідав, на 4-му курсі мій куратор, Леся Георгіївна, допомогла мені 

потрапити на виробничу практику до компанії, яка займається розробкою та 

реалізацією систем «Розумний дім». Після закінчення якої мені запропонували 

продовжити працювати в цій сфері, разом з ними. Зрештою, по цей час, я там і 

працюю. 



6. Як ти вважаєш, наскільки залежить якість навчання від бажання 

студента, чи вся справа в викладачах?  

На мою думку, співвідношення цих факторів є рівним. Можу привести приклад з 

особистого досвіду: на другому курсі у нас розпочалось навчання з теоретичної 

механіки. Викладач цього предмету настільки цікаво та якісно розповідав, що у всіх 

було прагнення навчатись у нього. У наступному семестрі відбулися зміни і прийшов 

новий викладач, який, відверто кажучи, жахливо навчав і вже був некомпетентним. І 

попри усі мої зусилля надалі вивчати цей предмет, бо він для мене був дуже цікавим, я 

ледь склав іспит на 3. Це згодом також і вплинуло на те, що я не отримав червоний 

диплом. 

7. Щоб ти хотів/хотіла побажати/пояснити/передати повідомлення тим, хто 

навчається, та тим, хто тільки збирається обрати спеціальність? 

При вступі краще дослуховуватись до власних вподобань, а не до чиїсь настанов. 

А тим хто вже навчається хочу побажати – нехай проблеми та незгоди не роблять Вам 

в житті погоди, хай Вам щастить та будьте здорові!   


